



كلية التمريض Faculty of Educational Sciences

إن كلية التمريض في جامعة جرش تستجيب للمتغيرات التي تؤثر على نظام الرعاية الصحية في المملكة الأردنية الهاشمية من خلال دراسة التمريض واستخدام التقنيات المرئية و الحمى التشريحية و المسافات العملية في المستشفيات المعتمدة في تعليم الطلبة منذ دخولهم البرنامج لحين تخرجهم من الجامعة

The faculty of nursing at Jerash University responds to changes in the field of health care in the Hashemite Kingdom of Jordan through providing nursing education by utilizing audiovisual tools, simulation dolls, and practical training at educational hospitals. The faculty aims at the adequate preparation of qualified nurses to take professional responsibilities in clinical nursing work and to become leaders in health



المراسلات
جامعة جرش - جرش - الأردن
كلية التمريض
الرمز البريدي: 26150
هاتف: 0096226350521
فاكس: 0096226350520
WebSite: jpu.edu.jo
Email : info.jpu@jpu.edu.jo



كلية التمريض

Faculty of Nursing

تخصصات الكلية

التمريض

College Specializations

يضم قسم التمريض نخبة من أعضاء الهيئة التدريسية من ذوي الخبرة الأكاديمية و العلمية المتميزة في التخصصات التمريسية المختلفة. كما و يسعى القسم إلى توفير البيئة الأكاديمية المناسبة لأعضاء الهيئة التدريسية والطلاب وذلك للوصول إلى تحقيق هدف الكلية بتخريج ممرضين بمستوى متميز لخدمة المريض والمجتمع المحلي. فادريث على التعامل مع تحديات العصر وتقديم أفضل رعاية صحية للمريض بالتعاون مع طاقم طبي متكامل مراعيث لاختلافات المهنة . كما تسعى في القسم إلى إجراء البحوث العلمية المتميزة في مختلف حقول علم التمريض و تسعى لنشر نتائج البحوث في المجالات العلمية المحكمة. يعمل القسم ضمن معايير الجودة المتبعة في الجامعة وذلك من خلال مكتب الجودة المتوفر في كلية التمريض لتحقيق رؤية القسم بالوصول إلى التعليم المتميز.

Department of Nursing

The Department of Nursing has a team of faculty members with outstanding academic and scientific experience in various nursing specialties. The Department also seeks to provide the appropriate academic environment for faculty members and students in order to achieve the goal of the Faculty by graduating nurses at a distinguished level to serve the patient and the community, Dealing with the challenges of the profession and providing the best health care to patients in collaboration with a complete medical staff, taking into account the ethics . of the profession



To graduate highly skilled pharmacists in the various fields of pharmaceutical sciences along with an ethical sense of professional responsibility, develop pharmacy practice, conduct innovative research in various pharmaceutical areas, and provide community services through health care education for proper and economic use of medications to achieve its benefits with least possible side effects

MISSION

Achieve leadership and excellence in pharmaceutical education, research, and pharmaceutical and therapeutic services

VISION

.Graduate highly qualified pharmacists .
.Excel in education .
.Creativity in scientific research

VALUES



تخريج سبادلة متخصصة وعلى مستوى عال من المهارة في مجالات العلوم الصيدلانية المختلفة ، ولدهم الإحساس بالمسؤولية الأخلاقية والمهنية ، و تطوير ممارسة علم الصيدلة والقيام بالأبحاث في المجالات الصيدلانية المختلفة ، و خدمة المجتمع عن طريق التوعية الصحية للاستخدام الأمثل للأدوية

تحقيق الريادة والتميز في مجال التعليم الصيدلي والبحوث والخدمات الصيدلانية والعلاجية

-تخريج سبادلة بكفاءة عالية الأداة
-التفوق في التعليم
-الابتكار في البحث العلمي

